

# Protokoll Styremøte NPF Nr. 5 – 2023/2025

**Dato:** 21. august 2023  
**Sted:** Ullevål Stadion, møterom 2011  
**Tid:** Kl. 16:00 - 20:30

**Deltok:** Geir Kvillum (President), Christin Larsen (Visepresident), Tonje Pedersen, Daniel Salbu, Tuva Stenersen (Styremedlemmer), og Silje Skorve Paulsen (varamedlem)  
Fra adm. Sven Nordby Anderssen (Gen.sek.) Thomas Pindard (Utviklingsjef).

**Forfall:** Ingar Midtbø (varamedlem).

Tidsplan	Saksbeskrivelse	Ansvar	Tidsfrist
	<p><b><u>Faste saker</u></b></p> <ol style="list-style-type: none"><li>Godkjenning av innkallingen, sakslisten, og saker under eventuelt. <b>Vedtak: Godkjent.</b></li><li>Godkjenning av Protokoll styremøte 4-23/25. <b>Vedtak: Protokoll 4 godkjent</b></li><li><b>Regnskapsrapport</b> Noe lavere salg av Våttkort, og noe lavere forventet moms-kompensasjon enn budsjettet. Prognosen viser et resultat i henhold til budsjett. <b>Vedtak: Styret tar regnskapsrapporten per 1. juli til orientering.</b></li></ol>		
<b>Sak 10-23/25</b>	<p><b>Kongepokal 2023/2024</b></p> <p>På styremøte 19, juni vedtok styret å utsette beslutningen om distanse for tildeling kongepokal herrer til etter European Games.</p> <p><b>Vedtak: Styret vedtar å sette Kongepokal for herrer 2023 på K1 500m.</b> <b>For 2024 vil Kongepokalen bli satt opp på K1 1.000 m for herrer og K1 500 m for Damer.</b></p>		
<b>Sak 13-23/25</b>	<p><b>Ro og Padleled i Oslofjorden</b></p> <p>Prosjektet nærmer seg slutten, noe på overtid grunnet korona-perioden. God dialog med Sparebankstiftelsen gjennom prosjektperioden. 5 padlehusker er nå på plass mot planlagte 10 padlehuker.</p>	Gen Sek	Oktober

	<p>Padleruter er ROS analysert, gradert ihht. til «Merkehåndboka».</p> <p>Parkering er en del av tilkomst utfordringen.</p> <p><b>Vedtak: Visepresident Christin Larsen oppnevnes som styrets representant i Prosjektgruppen i Ro- og Padleled.</b></p> <p><b>Forslag til fortsettelse og utvidelse i en nasjonal satsing blir presentert i styremøte nr. 6.</b></p>		
<b>Sak 14-23/25</b>	<p><b>Ungdomskomiteén</b></p> <p>Plan for en ungdomssamling i høst.</p> <p>Vil i løpet av høsten planleggesamlinger for unge for 2024.</p> <p>Skape et miljø også for de unge uten satsingsambisjoner inn mot konkurranse.</p> <p><b>Vedtak: Det legges opp til en høstsamling for ungdom i 2023.</b></p> <p><b>På neste styremøte legges det frem planer for sesongen 2024.</b></p>	Thomas P./Tuva S.	Oktober
<b>Sak 15-23/25</b>	<p><b>Samarbeidsavtale Bølgefestivalen</b></p> <p>Avtale for 2023 til vurdering.</p> <p><b>Vedtak: Styret gir administrasjonen fullmakt til å signere avtale for nok et prøveår for Bølgefestival.</b></p>	Thomas	
<b>Sak 4 - 23/25</b>	<p><b>Markedsreglement – arbeidsgruppe.</b></p> <p>En person fra klubb har takket ja til å delta.</p> <p>Personer med utøverperspektiv er forespurt, men ikke besatt.</p> <p><b>Vedtak: Styret tar status for etablering av gruppen til orientering, og avventer endelig sammensetning av arbeidsgruppe for oppstart arbeider.</b></p>	GS	
<b>Sak 2 – 23/25</b>	<p><b>Arbeidsfordeling styret</b></p> <p><b>Vedtak: Utsettes til styremøte i november.</b></p>	President	
<b>Sak 16-23/25</b>	<p><b>Barn- og ungaktivitet i Elv</b></p> <p>Tilbud av aktiviteter og oppslutningen av elvaktiviteter for barn og ungdom i klubbene oppleves å ha økt de siste årene.</p> <p>Det har fra noen klubber blitt etterlyst en plan for</p>	Silje S. P.	

	<p>hvordan denne positive utviklingen kan forsterkes gjennom mer involvering fra forbundet.</p> <p>Her ligger noen erfaring fra (Youngboaters) for rundt 10 år siden som ble finansiert helt/delvis av NPF.</p> <p><b>Forslag til vedtak: Det legges opp til oppstartsmøte for innspill og tilbakemeldinger på barn og ungdom satsing i NPF og klubbene.</b></p> <p><b>På bakgrunn i de innspill som fremkommer i dette møtet involveres TKE i en prosjektplan med innhold, finansiering og personellressurser.</b></p>		
<b>Sak 17-23/25</b>	<p><b>Handlingsplaner basert på Virksomhetsplanen</b></p> <p>Styret har bedt om en mer detaljert oppfølgingsplan.</p> <p><b>Vedtak: Saken behandles på styremøte i november.</b></p>	GS	
	<p><b>Representasjonsplan - infosak</b></p> <p>Styret ønsker å være til stede på alle NM-arrangement.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• NM surfski Risør, 2.-3. september, NPFs representant foreløpig ubesatt.</li> <li>• Åpningen av Friluftslivets Uke, 3.sept, NPFs representant er Tonje Pedersen.</li> <li>• NM slalåm, Kongsberg 9.-10. september, NPFs representant er Silje S. Paulsen.</li> <li>• Bølgefestivalen (havarrangement). NPFs representant er Christin Larsen, Tuva Stenersen og Tonje Pedersen (para).</li> </ul> <p><b>Årshjulet oppdateres fortløpende.</b></p>	GS	
	<p><b>Orienteringer/oppfølging</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Digitalt idrettsting 26. Oktober, gjennomføring av de sakene som ikke ble tatt på ordinært Ting i juni. Presidenten representerer NPF</li> <li>• Nordisk mesterskap sprint, Styremedlem Daniel Salbu orienterte. Stort arbeidspress på lagledere. Gode resultater i flere av klassene. En spørreundersøkelse om forberedelser og gjennomføring sendes ut til laget.</li> <li>• Barne- og ungdomsløftet, plane for gjennomføring av prosjektet presentert. Styret ønsker at dette settes i gang i løpet av året.</li> </ul>		

	<p>Lignende prosjekt må vurderes også for andre disipliner under samme prosjektrammer.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Årsmøte «Flyte» 28. august, Utviklingsleder og Generalsekretær stiller. Visjon «Ingen skal drukne». Flere organisasjoner, deriblant NPF som har en styreplass, Thomas Pindard. 15 mill. i prosjektmidler over 3 år. Siv Jensen går ut som daglig leder (DL) og ansettelse av ny DL er i gang. Årsmøte skal vedta en Handlingsplan. Våttkortsalg, per juli. solgt 8417 kort. I 2019, periode 1. januar-2. august, var tallet: 9686. I 2018, tilsvarende periode, 9973.</li> <li>• Mentorprogram for mangfold og inkludering status. Oppfølging av styresak nr. 12. (GS). Prosjektet har noe svak tilslutning fra særforbundene, og NPF vil ikke starte prosjektet i denne omgang.</li> </ul>		
	<p><b>Møteplan legges inn i Årshjulet</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Styremøte nr. 6, digitalt begynnelsen i oktober, 3. oktober.</li> <li>○ Lengre møte fysisk, todagers samling i november. 10.-12. nov.</li> <li>○ Fysisk møte begynnelsen av desember, 4. desember fysisk/digitalt</li> <li>○ Region-møter fysisk, for Nord Norge legges det opp til flere møter. Sette datoer snarest.</li> <li>○ NPF organisering og oppgaver, Organisering av NPF, og oppgaver i administrasjonen, TK-enes arbeidsform og styrets involvering. Plan og gjennomføring av dette blir hovedtema på styremøte i november</li> </ul>		